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Lederen har ordet. 

 Kjære jakt og fiskevenner og andre brukere av naturen. 

Det er tid for årsmøte og i den forbindelse er det tid for ny leder i VJFF. Det er ikke noe 

dramatikk i dette, men det er nødvendig med fornyelse i ledelsen. En så oppegående 

forening fortjener topp motiverte ledere. Etter mange år i organisasjonen er det på tide å gi 

seg. Har vert innom alle ledd i organisasjonen og ble utnevnt til æresmedlem i NJFF på 

landsmøte i Haugesund. Det har vert en artig reise og har truffet mange flinke og motiverte 

jakt og fiskevenner. 

Verdal JFF går så det suser, men vi må ikke stivne og hvile for lenge på laurbærene. Å 

opprettholde medlemstallet er stadig vekk en utfordring. Det er aktiviteten og tilbudene som 

foreningen kan gi som skaper medlemsvekst. Det være seg skyting, laks i elva, jaktkort på 

Tveråsjøan og ikke minst utleie av vår foreningshytte. Hund treningen som foregår skaper 

lyst til å være med på en morsom aktivitet. Til slutt vil jeg takke alle som har bidratt til at vi 

her en så bra forening som vi har. Vil nok følge med fra sidelinja og har som alle medlemmer 

anledning til å gi innspell om kursen videre. 

Takk for mæ og lykke til videre. 

         Kjetil 

 

 

 
 

 

Hovedstyret har i 2017 hatt denne sammensetningen 
 

Formann  Ketil Aarstad 

Nestformann  Terje Vik 

Kasserer  Ann Kristin Stormo 

Sekretær  Terje Vik 

Elv utvalget  Odd Joar Helden, leder 

Storvilt utvalget Knut Forbord, leder 

Kvinneutvalget Anita Verås, leder 



 
 

Jaktutvalget  Geir Ove Lerfald, leder 

Fiskeutvalget  Annbjørn Austmo, leder 

Leirdueutvalget Kjell Ivar Kvello, leder 

Studieutvalget Arild Stenberg, leder 

Ungdomsutvalget  Runar Austmo, leder 

 

Representasjon 

Verdal Jeger- og Fiskeforening har vært representert på en rekke møter, kurs og tilstelninger. 

Antall medlemmer den 31.12.2017 var 644 medlemmer. 

 

Årsmøtet vil bli holdt på klubbhuset Tromsdalen 
TORSDAG 1. MARS KL 19.00 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

2. Valg av møteleder og sekretær. 

3. Valg av to medlemmer til å underskrive protokoll. 

4. Godkjenning av årsmeldingen. 

5. Regnskap 2017. 

6. Budsjett 2018. 

7. Faste saker som årsmøtet skal behandles. 

8. Valg. 

Innkomne saker: 

 

Faste saker: 

1. Medlemskontingent   Uendret 

2. Styrehonorar    Uendret 

3. Utsending til fylkesårsmøtet  2 stk 

 

Valgkomiteens forslag for 2018 

Leder Kjetil Aarstad Takker for seg   
 

  

Nestleder Terje Vik Ikke på valg   
 

  

Kasserer Ann Kristin Stormo Gjenvalg   
 

  

     
 

  

Elv Odd Joar Helden  Ikke på valg  Leirdue 
 

Kjell Ivar Kvello Gjenvalg 

Utvalget Anders Moe Gjenvalg  utvalget 
 

Bjørnar Melby Ikke på valg 

 Odin Granheim  Ikke på valg   
 

Erlend Fredin Gjenvalg 



 
 

 John Olav Larsen Ikke på valg   
 

Jørgen Stenberg Gjenvalg 

 Jan Erik Haga              Gjenvalg   
 

Knut Solhaug Gjenvalg 

 Harald Martinussen  Gjenvalg   
 

Tone Christin Amundsen Ny 1 år 

 Odd Høgli   Gjenvalg   
 

Odd-Arild Karlgård Gjenvalg 

 Vegard Woll Gjenvalg   
 

Robert Kverkild Ikke på valg 

 Tor Arne Norberg Ikke på valg   
 

Odd Martin Kvelstad Ny 2 år 

 Arne Aasland Ikke på valg   
 

Trond A. Tråsdahl Gjenvalg 
 
Jakt  Geir Ove Lerfald Gjenvalg   

 
Torbjørn Hermstad Ikke på valg 

Utvalget Jonny Nilssen Ikke på valg   
 

Espen Nordahl NY 2 år 

 Arnfinn Aunøien   Ikke på valg   
 

Robert Sandnes Gjenvalg 

 Dagfinn Hynne Ikke på valg   
 

Hilde Kristine Nymoen Gjenvalg 

     
 

Tore Gustavsen Ny 1 år 

 Trond Buran Gjenvalg  Kvinne  
 

Anita Verås Gjenvalg 

 Erling Nilssen Gjenvalg  Utvalget 
 

Gunn Margit Bertheussen Gjenvalg 

 Per Olav Helden Gjenvalg   
 

Maren Karlgård Austmo Ikke på valg 

 Leif Skjevik Ikke på valg   
 

Grethe Formo Ikke på valg 

Storvilt Knut Forbord Gjenvalg   
 

Inger Baldhald Gjenvalg 

Utvalget Toralf Hjelde Ikke på valg   
 

Inga Berit Lein Ikke på valg 

 Arne Haugskott Ikke på valg   
 

Hilde Kolstad Ikke på valg 

 Rune Sørholt Ny 2 år   
 

  

 Robert Stornes Ikke på valg  Fiske 
  

Annbjørn Austmo Gjennvalg 

 Reidar Norstrøm  Ny 2 år  Utvalget 
 

Livard Austmo Gjenvalg 

 Jørgen Valstad Gjenvalg   
 

Jo Larsen  Ikke på valg 

 Kjetil Helden Ny 2 år   
 

Rune Johnsen Ikke på valg 

 Svein Ove Kulsli Ikke på valg   
 

Runar Austmo Gjenvalg 

 Frode Kjønstad Ikke på valg   
 

  

 Robert Fjerdingen Ikke på valg  
Ungdomskontakt 
 

 
Runar Austmo Ikke på valg 

 Geir Åge Kristiansen Gjenvalg   
 

  

 Hallgeir Stornes Gjenvalg  Studie utvalget 
 

Arild Stenberg Ikke på valg 

 Bjørnar Melby Ny 2 år   
 

  

    Revisorer 
 

Ditleiv Arntzen Gjenvalg 

     
 

Olav Buran Ikke på valg 

     

 

  

     
 

  

     
 

  

     
 

  

     
 

  

ÅRSMELDING FOR ELVEUTVALGET 2017 
 



 
 

Årets utvalg har bestått av: Odd Joar Helden (Leder), John Olav Larsen(Nestleder), Harald 

Martinussen (Kasserer), Odd Høgli, Jan Erik Haga, Odin Granheim, Arne Christian Aasland, Tor Arne 

Norberg, Vegard Woll og Anders Moe. 

Vi retter en stor takk til alle grunneiere, samarbeidspartnere og ikke minst trofaste fiskere for 

sesongen som har gått.  

Årets laksesesong i Verdalselva startet 1. juni med en personlig sesongkvote på totalt tre laks. Fisken 

ble i all hovedsak tatt nedenfor Østnesfossen den første tiden og vald som Landfall, Hynne, Bjørken 

preget laksebørsen inntil midten av juni. Mot midten av juni ble de første laksene over Østnesfossen 

registrert på laksebørsen og resten av sesongen ble preget av mye laks på elva. 20. juni den magiske 

20 kg grensa brutt i Verdalselva for første gang på flere år. Den dyktige fiskeren Erling Jermstad 

greide å lure en laks på hele 20,5 kg på VJFF`s vald 

Holmsenget/Kommunevaldet ved utløpet til Inna. Vi 

gratulerer en dreven og trofast fisker med 

kjempefangst.  

Siste del av juli fikk vi også en god del fisk ovenfor 

Grunnfossen, noe som er gledelig mtp. de tiltak som er 

blitt utført i 2016 sesongen. Hele 800 laks er blitt 

registrert i laksetrappa ved Granfossen, noe som tyder 

på at bestanden i elva endelig er på tur oppover. 

Sesongen ble avsluttet 30. juli. August ble noe preget 

av uro i Trondheimsfjorden på grunn av observasjoner 

av pukkellaks i flere vassdrag. Men etter inspeksjon av 

dykker i Verdalselva, ble det heldigvis ikke observert 

noen eksemplar av arten hos oss.  

Totalt ble det tatt 2,3 tonn laks på elva, fordelt på 523 

fisk. Ca. halvparten av fanget laks ble gjenutsatt, noe 

som førte til at taket på totalt 300 avlivet laks ikke ble 

nådd i år heller. Kortsalget for VJFF endte i år på solide 

220 000 kroner. Det er en økning på nesten 43 prosent 

fra 2016. Den positive trenden med bestanden gir 

tydelig avkastning på kortsalget og vi opplever stadig 

at fiskere som er helt ny i vassdraget tar kontakt.   

I 2017 ble det innført ny laksebørs for vassdraget. Den 

nye børsen er felles med flere vassdrag (bla. Namsen, Gaula og Orkla) og er bedre tilpasset nåtidens 

trender med smart-telefoner og app-styring (selv om vi savner den gode statistikk oversikten fra den 

forrige børsen).   

VJFF har i løpet av 2017 fortsatt den gode jobben rundt hytta på 

Landfall som et samlingspunkt i elva. De fysiske arbeidene med 

hytta er satt noe på vent pga. noen usikkerhetsmomenter 

vedrørende varighet av leie på tilhørende grunn og fiksevald. Vi 

håper å avklare disse momentene i løpet av vinteren 2018. 

Arbeider med rydding/sikring av samtlige av våre vald pågår 

kontinuerlig, og 2017 var intet unntak. For valdet 

Holmsenget/kommunevaldet ble det våren 2017 signert en 

langsiktig kontrakt på leie i 32 år. Det et også satt i gang en 



 
 

prosess for erosjonssikring av valdet for å forhindre endringer i elveelveløpet. Dette blir gjort i 

samråd med kommunen. 

Ingen av våre grunneiere har i løpet av 2017 sagt opp kontrakten med utleie av vald til VJFF og vi 

håper at det gode samarbeidet med grunneierne kan fortsette også i 2018. Elveutvalget ønsker alle 

våre medlemmer et flott kommende fiskeår og håper å kunne fortsette å tilby fiske til allmennheten 

til gode priser i den fine «elva vår».   

 

Leder i Elveutvalget Odd Joar Helden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmelding fra studieutvalget 

Det har vært avholdt to jegerprøvekurs i 2017, ett på våren og et på høsten. Til 

sammen samlet disse kursene 47 deltakere, dameandelen var denne gang på 

16. Vi instruktører var spent på hvordan det nye kursopplegget ville slå ut på 

den lave strykprosenten vi har ligget på, men det gikk veldig bra. 

Vi har også dette året bistått kvinneutvalget under kurset i ettersøk som de 

arrangerte. 



 
 

For studieutvalget: Arild Stenberg. 

 

NYE AVTALER FOR MEDLEMMER I 2017 

Avtalen innebærer at medlemmer i VJFF får -20 % på ordinærpriser på jakt og fiskerelaterte artikler.   

http://www.navasport.no/ 

Nava Sport er Nord-Trøndelags største forhandler av våpen, optikk og 

tilbehør. Vi er ingen kjede, men en frittstående butikk. Dette gjør at vi fører 

nesten alt av merker i Norge. 

Vi legger ikke ut noen våpen på nettbutikken, men det er bare og ta en telefon 

eller stikke innom en av våre butikker for en hyggelig prat. 

På lager ligger det hele tiden mellom 200-400 våpen klar til levering, og det 

som mangler er bare en telefonsamtale unna. 

ÅRSMELDING FOR KVINNEUTVALGET 2017 
 
Leder: Anita Verås 
Utvalg: Grethe Formo Risan 
             Inger Balhald 
             Hilde Kolstad 
             Inga Berit Lein 
             Gunn Marit Bertheussen 
             Maren Karlgård Austmo 

http://www.navasport.no/


 
 

 

 
 

Hagle 

 
Vi samarbeidet med leirdueutvalget og var ved skyte anlegget 

hver tirsdag. Grethe hadde hovedansvaret med opplæring og 
veiledning til nye hagleskyttere. 

Ener plassen ble flittig brukt. Trivelig og sosialt med vaffel og 
kaffe. 

 
 

 

 
Rifle 

Vi prøvde å være på riflebanen hver tirsdag. 
 
. 

 
Miljøtrening 

 
Hver mandagskveld fra april til juli møttes vi ved klubbhuset til miljø 

trening av hundene våre. Vi trente på utstilling og hverdagsdressur.   
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 
 

Valpe kurs ble arrangert, sosialt og trivelig for hund og eier. 

 

 
 

 
Blodsporkurs 

 
5 kvelder med kurs i blodspor / ettersøk, med 13 

deltakere. Som består av teori og praktiske øvelser. 
Flere av hundene har blitt offentlig godkjente 

ettersøkshunder. Kurset ble arr av Hilde og Anita, 
Vi fikk god hjelp av Annbjørn, Johan, Roger, Arild, Gunn 

Marit og Kjetil. 
 

 

 

Opplærings jakt på rådyr & foredling av høstens 

goder 
 

Vi fikk opplæring av partering, flåing, filetering og behandling av vilt på 
fredagskvelden.  

 

Ut på jakt med 21 damer/jenter som ble fordelt på 3 
jaktlag (Vinne, Tromsdalen og Volhaugen)  

Det ble det felt 2 rådyr. 
 

Det hele ble avsluttet med gourmet måltid av vilt i lavvo. 
 

Tusen takk til grunneiere og jaktledere for lån av 
jaktområder og tusen takk for «kokken»Tor og kjøkkenhjelpa Sissel, 

Jannike og Rune.  
 
 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

 
Intro jakt på Rådyr. 

Takk for at du Rune Sørholt stilte med 
ditt jaktlag 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
Våpen puss veiledning av våpensmed Helgesen 

 

 
 
Felle fangst kurs med pelsjeger John Opdahl. 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
LAVVO 

 
Vi er straks ferdig, bare noen små endringer igjen 

Våre sponsorer og dugnads folk ble invitert til hagle skyting og 
servering av mat i lavvo. 

 
Takk til alle som har hjulpet til med dette prosjektet og sponsorene  

 



 
 

Arktitekt Agnar Løbakk, Unicon AS, Inn Tre AS Trones Bruk, Byggmesteren Verdal, 

Byggmakker Verdal, Enes og Olsen maleforetning, Grande entrepenør, HMtransport 

AS/Fredrik Tromsdal, SPENNCON AS og Elman 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
Kvinneutvalget takker medlemmer i VJFF, som har hjulpet oss med 

gjennomført disse kurs og aktiviteter. 
 

 
I 2018 skal vi prøve og arr. 

- Hund trening 
- Ettersøk kurs 

- Valpe utstilling 

- Skytetrening med hagle og rifle 
- Jakt på småvilt og storvilt 

- Fiske 
- Mat 

 
Følg med på hjemmesiden VJFF og face book ‘’ jenter VJFF’’ 
 

 

 

 

 

 

Årsmelding fra Storviltutvalget. 

Utvalget har i 2017 bestått av følgende: 

Knut Forbord, leder – Arne Haugskott, nestleder – Robert Fjerdingen, sekretær 

–Toralf Hjelde, Jørgen Valstad, Else Jorun Hermann, Svein Ove Kulsli, Rune 



 
 

Gudding, Tore Aarstad, Frode Kjønstad, Hallgeir Stornes, Geir Åge Kristiansen, 

Robert Stornes. 

Utvalget har i perioden hatt 5 møter. Sentrale saker har mellom annet vært en 

gjennomgang av statutter for våre stevner. Noen små revideringer og 

endringer. En egen treningskveld for konkurranseskyttere ble innført for 

sesongen 2017. Fra og med sesongen 2018 legges de inn på Aktivitetsplanen 

for Elgbanen. Det ble også besluttet å opprette et eget konkurranseskytter- 

utvalg, et underutvalg av Storviltutvalget, med dertil hørende instruks for 

rettigheter og plikter. Dette er en prøveordning og skal evalueres før neste 

sesong. Nytt for 2018 blir også at VM Jaktlagskyting erstattes av nykommeren 

”Jeger–Jaktfeltstevne”. Antallet medlemmer i utvalget og mannskapsbanken er 

stabilt, noe vi er veldig avhengig av.  Utvalget har i 2017 avviklet totalt 16 

treningskvelder på skytebanen, pluss 3 sponsorkvelder, med anledning til 

treningsskyting og oppskyting, og også 3 trenings kvelder for skadefellingslaget. 

Til sammen 1451 skyttere, derav 65 juniorer, har deltatt på disse kveldene. Det 

er avlagt 247 oppskytinger til storviltprøven, 195 medlemmer og 52 

ikkemedlemmer, og det er solgt 46 årskort. Som tidligere har det vært 

luftgeværskyting i vinterhalvåret på Vinne skole, og jaktfeltskyting fra nyttår til 

påske. 

Stevner og resultater: 

4.2: Åpent jaktfeltstevne. 87 deltagere, nr. 5 Toralf Hjelde. 

4.3: VM Jaktfelt. 37 deltagere, nr.1 Rune Sørholt, nr.2 Toralf Hjelde, nr.3 Jon 

Olav Helden. 

12.3: Åpent jaktfeltstevne. 69 deltagere, nr.2 Rune Sørholt, nr.6 Toralf Hjelde, 

nr.9 Jon Olav Helden. 

1.4: FM Jaktfelt. 67 deltagere, nr.2 Toralf Hjelde, nr.4 Rune Sørholt, nr.8 Sigvald 

Heggås. 

18.5: Tromsdalselgen. 61 deltagere, nr.4 Rune Sørholt, nr.5 Toralf Hjelde, nr.7 

Reidar Norstrøm. 

1.6: Leupold Cup. 64 deltagere, nr.3 Rune Sørholt. 



 
 

20.6: St.Hans-skyting. 32 deltagere, nr.1 Bjørnar Melby, nr.2 Jon Olav Helden, 

nr.3 Rune Gudding. 

1.7: FM Elgbane. 48 deltagere, nr.5 Rune Sørholt, nr.6 Bjørnar Melby. 

6.7: VM Elgbane. 32 deltagere, nr.1 Rune Sørholt, nr.2 Bjørnar Melby, nr.3 Rune 

Gudding.  

14.7: NT karusell. 96 deltagere, nr.4 Rune Sørholt, nr.6 Arve Melby. 

10.8: VM Elgjaktlag. 39 deltagere, nr.1 Jaktlaget Sul Nord. 

Åscupen: Beste sporter: Rune Sørholt 224/41, Beste kvinne: Annfrid Staven 

188/20, Beste junior: Jon Olav Helden 224/34, Beste jegere: Bjørnar Melby 

220/31 og Jørgen Valstad 220/31. 

NM Jaktfelt: 878 deltagere, derav 4 fra Verdal JFF, nr. 34 Toralf Hjelde.  I 

lagskytinga ble Verdal JFF nr.9. 

NM Elgbane: 466 deltagere, derav 18 fra Verdal JFF, nr.14 Rune Sørholt.  I 

veteranklassen Inge Molden nr.14, i jegerklassen Bjørnar Melby nr.29. I junior- 

klassen Jon Olav Helden nr.13, Mathias Aasgård Indal nr.16, Torje Norstrøm 

nr.18, Børge Sørholt nr.28, Jonas Norstrøm nr.38, Sebastian Aasgård Indal 

nr.42.  I lagskytinga 6 lag fra Verdal JFF, vårt beste lag nr.25. 

Ungdomsaktiviteter: 

Antallet juniorer på skytebanen er stadig økende. Dette er positivt for 

rekrutteringa, og gir også gode resultater, som f.eks. i NM Elgbane. Også i år 

stilte utvalget med 2 personer til luftgeværskyting på 16.mai arr. Statement i 

Vuku. 

 

Sponsorer: 

Våre betydelige sponsorer er trofaste med oss og tilfører oss både materialer 

og velvillighet. Som en takk stiller vi anlegget til disposisjon for treningsskyting 

for ledelse og ansatte. Våre faste sponsorer er: Byggmesteran, Trones Bruk, 

Verdalskalk og Verdalsbruket. 



 
 

 

For Storviltutvalet: Robert Fjerdingen (sekr.) 

 
Sett fra venstre: Mathias Aasgaard Indal, Børge Sørholt, Torje Norstrøm, Jonas Norstrøm, Sebastian 

Aasgaard Indal 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmelding fra Leirdueutvalget. 

 

Leirdueutvalget 2017 har bestått av: 

Kjell Ivar Kvello (leder), Erlend O. Fredin, Torodd Formo, Bjørnar Melby, Knut Solhaug, Tone Christin 

Amundsen, Odin Eklo, Trond A. Tråsdahl, Robert Kverkild, Robert Sandnes, Torbjørn Hermstad, 

Jørgen Stenberg, Vegard Kalgård, Odd-Arild Kalgård og Hilde Kristine Nymoen. 

 

Leirdueutvalget består av en fin miks av gamle og unge, kvinner og mannfolk. Det er en flott gjeng 

med smilet på lur og vi har et topp miljø innad. Dette håper jeg også reflekterer miljøet på 



 
 

treningskveldene og konkurransene året som har gått. Vi har mange nye fjes på treningene, og tidvis 

har det vært flere damer enn mannfolk. I tillegg er det stadig nye ungdommer som tar i hagla for 

første gang. Dette synes vi i Leirdueutvalget er topp og vi jobber målrettet med rekruttering og 

miljøskapende tiltak.  

 

Vi startet opp skytinga i slutten av april og hadde trening hver tirsdagskveld (opphold i fellesferien) 

fram til begynnelsen av september. Hver tirsdag i mai og juni var det egen ungdomsskyting før den 

ordinære skytinga der de skyter til halv pris. Oppmøtet har variert noe gjennom sesongen, men vi 

anser dette som et svært viktig tilbud for å rekruttere ungdommen til skytebanene.  

 

Drifta av banen går godt, med stadig utbedrende vedlikehold. Anlegget har en del gammelt utstyr og 

leirduekastere begynner å bli modne for utskifting. Dette har blitt tatt fortløpende innenfor de 

økonomiske rammer utvalget har. Strømkabelen som forsyner anlegget med strøm gikk av grunnet 

kombinasjon av dårlig sikring og transport med tungt kjøretøy. Dette førte til flere uker med ustabil 

strømtilførsel og noe redusert tilbud til våre medlemmer. Feilen ble utbedret og vil forhåpentligvis 

holde i anleggets levetid.  

 

Vi har også i år fått god dugnadshjelp fra tidligere utvalgsmedlemmer og ikke minst fra Knut Forbord 

og Arve Melby. Utvalget vil med dette rette en stor takk til alle som har hjulpet oss i året som har 

gått! 

 

Digitale betalingsløsninger har kommet for fullt, og Leirdueutvalget har også i 2017 benyttes seg av 

kortterminal-løsning (iZettle). Over halvparten av betalingene skjer nå med denne løsningen, og det er 

vi svært positive til. Betaling med kort og tilsvarende reduserer behovet for penger i kassa-løsninger, 

og reduserer behovet for å levere penger til nattsafe. Dette letter arbeidet innad i utvalget betydelig. 

Utvalget vil vurdere å stimulere ytterligere til betaling med kort/vipps ved å øke prisen for 

kontantbetaling. Med en voksende andel ungdommer på treningene har etterspørselen etter 

betalingsløsninger som «Vipps» også kommet. Utfordringen så langt har vært dårlig dekning på 

mobilnettet. Planen for 2018 er å gå til anskaffelse av 4G-ruter som vil sørge for god dekning og 

hastighet for både bankterminal og vipps.  

 

 



 
 

 
 

2017 ble nok et år der hagleskyttere fra Verdal JFF leverte svært gode resultater. 

Aller øverst troner selvfølgelig Erlend Fredin sin norgesmestertittel og kongepokal på NM JegerTrap i 

juli. Etter imponerende skyting knuste Erlend all motstand og kunne kalle seg norgesmester. Vi 

gratulerer nok en gang med det fantastiske resultatet! 

 

I VM (Verdalsmesterskap) Jegertrap måtte imidlertid norgesmesteren se seg slått av Arve Melby, som 

bekreftet at de gamle fortsatt er best. I tillegg har både Bjørnar Melby og Erlend Fredin vunnet flere 

stevner i Leirduesti denne sesongen. Det er mange gode skyttere i Verdal JFF noe vi også ser på 

resultatlistene både i JegerTrap og Leirduesti. Dette er med på å gi et høyt nivå på treningene når en 

får prøvd seg mot de beste. 

 

Det summerer opp selve essensen av Verdal JFF sin satsning på hagleskyting. Vi skal gi et godt tilbud 

både til nybegynneren og norgesmesteren, der alle er likeverdige og skal føle seg inkludert og 

velkommen. 

 

Vi vil med dette få takke alle skyttere for oppmøtet i 2017 og ønske alle hjertelig velkommen i 2018. 
 

For Leirdueutvalget: Kjell Ivar Kvello. 

 

 

 

 

 

 



 
 

Årsmelding for Fiskeutvalget 2017 

Styret har bestått av: 

• Annbjørn Austmo, Leder 

• Livard Austmo, Nestleder 

• Rune Johnsen, Styremedlem 

• Jo Larsen, Styremedlem 

• Runar Austmo, Styremedlem 

Fiskeutvalget har hatt et styremøte i 2017. 

 

Det ble en isfisketur på leksdalsvatnet. Bra oppmøte. 

 

Det ble fisketur i kværna i år også. Som vanlig bra oppmøte fra både store og 

små ca20stk. Det ble også en del fisk. 

  

 

 

 

 



 
 

Vi arangerte to fiskekvelder i leksdalsvatnet der vi brukte båten til vjff+ båten 

til Inga Berit. Vi fisket med stang og oter. Det var bra oppmøte, men lite fisk. 

 

Vi tok opp båten i begynnelsen av Oktober. Båten blir lagt ut når forholdene i 

svartbekken tilsier det. I 2017 ble båten til vjff lånt ut 23dager. 

Takk til Inga Berit Lein for båt og naust plass! 

 

For Fiskeutvalget 

Annbjørn Austmo 

 

 



 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmelding Jakt-utvalget 2017 
 

 

Jaktutvalget har i 2017 bestått av følgende personer: 

Geir Ove Lerfald (leder),  Johnny Nilssen (nestleder), Per Olav Helden (referent), 

Dagfinn Hynne, Arnfinn Aunøien, Erling  Nilssen, Trond Buran og Leif Skjevik 

 

To ordinære styremøter er gjennomført i utvalget, samt ulike saks-avklaringer på E-post og 

telefon. 

Utvalgets leder har i 2017 deltatt på de fleste av foreningens hoved-styremøter. 
 

 

•     Tverråsjøhytta:           

     

Forholdsvis rolig år for dugnadsarbeid og dertil lite utgifter på hytta dette året. Ved og ellers 

nødvendig forbruksvarer ble oppkjørt i mars/april med snøskuter. 

Lite oppmøte for dugnaden i mai, så planlagte aktiviteter ble ikke gjennomført da, men en del 

arbeid ble derfor utført litt senere utpå sommeren. Beising av vestvegg gjenstår enda, men blir 

nå utført utpå våren.    

Begge hytteskiltene er nå oppusset nå oppsatt på veggen igjen i fine farger. 

Grunnet råte er ble det gamle utemøbelsettet i rundstokk skiftet ut med nytt, og dette er noe 

tilsvarende som det andre vi har.   

  

• Bufe-testing (mot sau):  

Testing av jakthunder ble gjennomført etter samme `system` som tidligere sesonger, og 

samme antall annonserte test-kvelder, men i tillegg ble det utført 3 ekstra kvelder etter 

forespørsel fra våre medlemmer. Testing ble også utført lørdag 10 juni ifm. hundeutstillingen 

på Stiklestad camping.  

Alle testinger var også i 2017 hos Magne A. Hojem, og vi takker atter en gang for lån av sau 

og fin plass for ``sekretæriatet`` i ute-paviljongen.  

Totalt ble det utstedt 106 testbevis fordelt på 35 førstegangs-bevis og 71 andregangs-bevis, og 

mange av disse hundene ble testet flere ganger før endelig ``bevis`` kunne utstedes. 

Egen testkveld for kommunale ettersøks-hunder ble gjennomført. Faktura for dette ble som 

før sendt Verdal Kommune.   



 
 

Årets testinger ga ett godt økonomisk bidrag til foreningen. 

Jegere på Tverråsjøan skal fortsatt vise frem gyldig Bufebevis med gyldighets-tid på inntil 2 

år på sine jakthunder for å kunne kjøpe seg jaktrettigheter/jaktkort.  

Informasjon om datoer og tidspunkt for testinger i 2017 ble annonsert på foreningens 

hjemmeside, samt annonsering i Trønderavisa, og vi takker Motortrade som sponset flere TA-

annonser.   

  

• Jakt og Jaktkort: 

Etter endt jakt-sesong er det ett viss inntrykk av litt nedgang i rype-bestanden. 

Nye jaktkort ihht. til nye krav om rapportering ble laget og brukt 

Årets kvoter ble det samme som tidligere år, dvs. 3 ryper pr. dag og års-kvote på 12 stk. vilt.  
 

For øvrig kan jakt-kortet benyttes til trening av hund i samme område, og etter angitte tider på 

kortet, men gyldig bufebevis er påkrevd. Utvalget henstiller om at slik trening utøves med 

varsomhet, og spesielt på vinteren da det ofte er mye reinsdyr i området, og oppdages rein i 

nærhet skal hunden tas inn og holdes i band. Dette for å unngå konfrontasjoner med reineierne 

som ofte har oppsyn med dyra på vårt område, og spesielt i vinterhalvåret.  

 
 
 
 
 

Fin november-jakt rundt Mohaugen 

 
 

         

 

 
 

 

 



 
 

• Jaktstatistikk fra 2005 og hittil: 

 

Statistikk finnes i arkiv fra alle årene siden første registrering i 1995:             

 
 

 

 

 

 

 

(Rapport for 2017 er ikke ferdig grunnet senere innleveringsfrist for jaktkort) 

 

Nøkler for utlån:  

Nøkkel for bommen opp til Risvatnet: 

Bommen: Vi har ett begrenset antall nøkler for utlån og depositum på kr.1000.- må derfor 

betales før nøkkel utleveres. Lite antall nøkler for utlån, så vi ber om at alle å returnere disse 

etter bruk.  

Tverråsjøhytta: Depositum for hytte-nøkkel er kr.500.-  

 

 

Jaktutvalget takker alle som har deltatt på dugnader for året 2017.  

 

For Jaktutvalget  

Per Olav Helden 

 

 

 

 

 

 

 

 

År Ant. 

Jaktkort 

Ant. 

Jaktdager 

Felte 

Ryper 

Felte 

Storfugl 

Felte 

Orrfugl 

Felte 

Harer 

2005 31 142 158 0 0 0 

2006 31 114 123 0 0 0 

2007 28 102 147 2 0 0 

2008 29 133 190 0 0 0 

2009 30 62 62 0 1 0 

2010 31 95 101 1 0 2 

2011 26 106 126 5 7 0 

2012 28 59 62 2 1 1 

2013 28 109 68 2 2 0 

2014 30 157 130 3 2 1 

2015 30 84 60 1 0 0 

2016  24 105 107 3 2 0 



 
 

AKTIVITETER PÅ ELGBANEN 2018. 

( Terminliste 2018 – Viktige datoer 2018.) 

Jaktfeltstevner:  Lør. 3. februar  Åpent stevne 

                              Søn. 4.februar Åpent stevne   

                              Søn. 18.mars    FM     

Elgbanestevner:  Tor.24. mai  Tromsdalselgen ( 5 skudd) 

                               Lør. 16. juni Åpent stevne ( 10 skudd)  

                               Lør. 14. juli  NT-karusell 

 Deltagelse i Verdal Jff’s terminfesta stevner, unntatt FM/LM og NT-kar., gir ett 

napp pr. stevne i en trekk- premie over 3 år, Browning komplett jegerpakke 

verdi 24.000.- sponsor Nava Sport. 

Elgbaneåpning: Elgbanen er åpen tirsdager fra 8. mai – 18. sept.  (9 kvelder før 

ferien – 7 kvelder etter ferien) for trening og oppskyting til Storviltprøven. 

”Ungdomsskyting”, 7 mandager på Vinne Skole kl. 17-18 fra 8.1, og 7 første 

kvelder på Elgbanen kl. 17-18 fra 8. mai. 

Treningskveld for konkurranseskyttere, torsdager kl. 18-20 f.o.m 31. mai – fram 

til NM.  NB! Torsdag/fredag før NT-kar. er banen Stengt pga. vedlikehold. 

Elgbanen stengt uke 28-29-30-31, ( 10.7 – 31.7.) 

Øvrige aktiviteter: 

Sønd. 8.april  VM Jaktfelt. 

Tir. 19. juni  St.Hans skyting (5 skudd) 

Tirs. 3. juli Jeger-jaktfeltstevne, ( 20 skudd på 4 mål.) 

Tor. 5. juli VM Elgbane. ( 10 skudd.) 

Årscup:  22.mai, 5.juni, 19.juni, 14.aug, 28.aug.  

VERDAL JFF – STORVILTUTVALGET.                                       



 
 

 

              

       

  

Regnskap 2017 
  

  

inntekter  kostnader resultat 
  Elv 

 
168 809 197 391 -28 582 

  Storvilt 
 

392 067 360 543 31 524 
  Lerdue 

 
187 303 111 122 76 181 

  Fisk 
  

8 001 -8 001 
  Studie 

 
152 051 55 329 96 722 

  Kvinne 
 

11 600 40 261 -28 661 
  Jakt 

 
63 875 43 496 20 379 

  Klubbhus 
 

12 933 51 156 -38 223 
  Administrasjon 68 496 105 474 -36 978 
  Hundefor 

 
95 987 90 273 5 714 

  

       

       

  

Budsjett 2018 
   

  

Inntekter  kostnader resultat 
  Elv 

 
170 000 170 000 0 

  Storvilt 
 

368 000 363 500 4 500 
  Lerdue 

 
135 000 128 500 6 500 

  Fisk 
  

-3 000 -3 000 
  Studie 

 
78 000 30 000 48 000 

  Kvinne 
 

34 000 20 000 14 000 
  Jakt 

 
50 000 50 000 0 

  Klubbhus 
 

10 000 65 000 -55 000 
  Administrasjon 

 
70 000 -70 000 

  Hundefor 
  

                0 
  Ungdom 

 
20 000 4 000 16 000 

  

       

       

       BALANSE 

                 
 

   

  
    1390 - Andre fordringer 24 025 -  898 555  2050 - Annen egenkapital 

 
 1400 - Varelager amo 67 500 - 5 879  2302 - STORVILT 

  1410 - Premier 
 

2 000 -40 275  2382 - KLUBBHUS 
 

 1420 - Varelager lerduer 12 600 -23 371  2400 - Samlekonto kreditor 

  1500 - Samlekonto debitor 31 475   
   

 1920 - 4440.31.00010 Brukskonto 307 979   
    1921 - 4440.48.30411 HØYRENTEKONTO   520 780   
    1922 - 4266.06.04779 SAMVIRKEKONTO 1 721   
               

 SUM EIENDELER   968 081 -  968 081 SUM GJELD & EGENKAPITAL 

   

  
   

 

 

 



 
 

 

    

    

    



 
 

    

    

    

    

   

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    



 
 

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    
 

 

 

 
      

 


